

Bulletin No.: AFR-14-72

Attention : All Team Managers/所有车队经理

Subject : Official Fuel /官方用油

Date : 17th October 2014

Dear Team Managers and Competitors:

致各位车队经理，

Official 98 RON Fuel for the Asian Formula Renault series on 30 Oct – 2 Nov 2014 will be available inside Shanghai International Circuit. Please find the attached layout for the location of the fuel kiosk which is indicated in white box in the layout.

2014年10月30日至11月2日于上海国际赛车场举行的亚洲雷诺方程式系列赛将以98汽油作为官方使用汽油，汽油于上海国赛车场场内可供使用。请参考附件赛车场平面图，红色位置为加油站的位置。

FRD has obtained prior approval from State Administration of Work Safety for fuel used in the race. Teams please come to Race Admin office to get the voucher before purchasing fuel.

主办方已向国家安全生产监督管理总局申报有关赛事用油，车队如需购买汽油，请先到赛事秘书处领卷，然后才往加油站购买汽油。

Ms Janet Lau, Race Administration

赛事秘书处 刘可欣小姐

Asian Formula Renault Series

亚洲雷诺方程式系列赛

Shanghai International Circuit layout 上海国际赛车场平面图



The fuel kiosk is indicated in white box in the layout
白色位置为加油站的位置